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Sēdi atklāj: 18:00 

Sēdi slēdz: 19:30 

Sēdē piedalās: 

iedzīvotāju padomes locekļi: Ineta Brašus, Inga Jermacāne, Ilvars Jermacāns, Zane Kažus, 

Gatis Kučinskis, Edīte Leitlante, Maija Zdanovska 

pagasta pārvaldes vadītāja: Giedre Zvirgzdiņa 

Sēdi protokolē: Zane Kažus 

 

Darba kārtībā izskatāmie jautājumi: 

1. Vietalvas pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja ievēlēšana; 

2. Vietalvas pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja vietnieka ievēlēšana; 

3. Vietalvas pagasta Iedzīvotāju padomes sekretāra ievēlēšana; 

4. Vietalvas pagasta Iedzīvotāju padomes darbības virzieni, to izstrādāšana; 

5. Vietalvas pagasta Iedzīvotāju padomes komunikācijas iestrādnes; 

6. Vietalvas pagasta iedzīvotāju saņemto ierosinājumu un jautājumu izskatīšana; 

1. 
Vietalvas pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja ievēlēšana. 

Maija Zdanovska aicina priekšsēdētāju, vietnieku un sekretāru ievēlēto atbilstoši tam, kā ir 
nobalsojuši pagasta iedzīvotāji padomes vēlēšanās, attiecīgi, par priekšsēdētāju ievēlot Gati 
Kučinski. 

Pārējie Iedzīvotāji padomes locekļi pievienojas M.Zdanovskas viedoklim un vienojas par 
balsošanu. 

Ar 6 balsīm PAR Gatis Kučinskis tiek ievēlēts par Vietalvas pagasta Iedzīvotāju padomes 
priekšsēdētāju. 

2. 

Vietalvas pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja vietnieka ievēlēšana. 

Pieturoties pie darba kārtības 1.punktā izskanējušā viedokļa, par priekšsēdētāja vietnieku Inga 
Jermacāne ierosina ievēlēt Inetu Brašus, kura saņēmusi otru lielāko balsu skaitu. 

Ar 6 balsīm PAR Ineta Brašus tiek ievēlēta par Vietalvas pagasta Iedzīvotāju padomes 
priekšsēdētāja vietnieci. 

 



3. 

Vietalvas pagasta Iedzīvotāju padomes sekretāra ievēlēšana. 

Pieturoties pie darba kārtības 1.punktā izskanējušā viedokļa, par sekretāru Ineta Brašus ierosina 
ievēlēt Zani Kažus, kura saņēmusi trešo lielāko balsu skaitu. 

Ar 6 balsīm PAR Zane Kažus tiek ievēlēta par Vietalvas pagasta Iedzīvotāju padomes 
sekretāri. 

4. 

Vietalvas pagasta Iedzīvotāju padomes darbības virzieni, to izstrādāšana. 

Padomes dalībnieki apspriež idejas par padomes darbību. Tiek ierosināts, ka nepieciešams 
izveidot komunikācijas kanālus, lai iedzīvotāji var iesniegt ierosinājumus un priekšlikumus. 
Padomes locekļi izskata saņemtos pieteikumus un atkarībā no ierosinājumu vai priekšlikumu satura 
un skaita lemj par sapulces sasaukšanu klātienē vai attālināti. Ja ierosinājumi vai priekšlikumi 
atkārtojas, sapulce netiek sasaukta. 

Padomes locekļi vienojas, ka padomei, atbilstoši nolikumam, ir konsultatīvs raksturs un tā 
aizstāv/pārstāv pagasta iedzīvotāju intereses pašvaldībā. 

Padomes locekļi vienojas, ka nepieciešams skaidrojums no Aizkraukles novada pašvaldības par 
plānoto sadarbību ar iedzīvotāju padomēm; nepieciešama kopsapulce, kur pašvaldības vadība tiekas 
ar padomēm un izskaidro savu vīziju turpmākajai sadarbībai kā arī vienojas par kārtību, kādā 
padomes iesniedz un attiecīgi saņem atbildes uz iedzīvotāju ierosinājumiem. 

Padomes locekļi vienbalsīgi nolemj kā pirmo uzdevumu izvirzīt lūgumu Aizkraukles novada 
pašvaldībai izveidot kopējo sanāksmi starp pašvaldību un iedzīvotāju padomju priekšsēdētājiem, lai 
precizētu organizatoriskos jautājumus un padomju darbības virzienus. 

5. 

Vietalvas pagasta Iedzīvotāju padomes komunikācijas iestrādnes. 

Padomes locekļi apspriež veidus, kā iedzīvotājiem visērtāk sasniegt padomes locekļus. 

Z. Kažus ierosina izveidot e-pastu, kuru izziņot iedzīvotājiem, tādējādi sniedzot iespēju iesniegt 
ierosinājumus un priekšlikumus rakstiski tiem, kuriem ir šāda iespēja šo darīt digitāli. 

G.Kučinskis norāda, ka telefonu saziņai jābūt sekundārai, jo tomēr jāņem vērā, ka ikdienā visi 
tomēr strādā, tādēļ regulāri atbildēt uz telefona zvaniem ne vienmēr būs iespējams un var rasties 
situācijas, kad kāds iedzīvotājs vēlas iesniegt telefonisku priekšlikumu, bet nav iespējams to pieņemt. 

I.Jermacāns ierosina, ka būtu labi izveidot aplikāciju/platformu, kurā iedzīvotājs iesniedz 
jautājumu un turpat arī var redzēt izvietot atbildi/risinājumu.  

I.Brašus norāda, ka ierosinājumus anonīmi varētu iesniegt, iemetot tos pastkastītē, kura atrodas 
pie pagasta padomes durvīm. Līdz ar to, ierosinājums, priekšlikums vai sūdzība var būt anonīma. 

Iedzīvotāju padomes locekļi vienojas, ka klientu apkalpošanas centrā/bibliotēkā nepieciešama 
ierosinājumu klade, kurā iedzīvotāji var ierakstīt ierosinājumus, jautājumus vai priekšlikumus. 

Padomes locekļi apspriež jautājumus par to, kā būtu jāinformē iedzīvotāji, kad viņu iesniegumi 
vai jautājumi tiek atrisināti, iesniegti domē vai jeb kā citādi apstrādāti. Vienojas, ka, ja ierosinājums 
saņemts e-pastā, tad var atbildi sniegt e-pastā, bet pārējos gadījumos par risinājumiem būtu jāziņo 



nākamajā sapulcē un/vai novada avīzē, kā arī facebook grupā: “Vietalvai un vietalviešiem” un 
whatsapp grupā “Vietalvas pagasta INFO”. 

Padome nolemj:  

1. izveidot e-pastu iedzīvotāju saziņai ar Padomi: padome.vietalva@inbox.lv 
2. Vietalvas pagasta bibliotēkā izvietot jautājumu/ierosinājumu burtnīcu; 
3. Informēt iedzīvotājus par iespēju jautājumus/ierosinājumus ievietot pastkastītē pie 

pagastmājas. 
4. Rosināt pašvaldībai izstrādāt Aizkraukles novada aplikācijā sadaļu, kura paredzēta 

tieši padomēm, to darbībai un saziņai ar iedzīvotājiem. 
5. Informēt iedzīvotājus par padomes paveiktajiem darbiem caur novada avīzi, caur 

sociālajiem kontiem kā arī nākamajā padomes sēdē informēt par paveikto līdz 
konkrētajai sēdei. 

6. 

Vietalvas pagasta iedzīvotāju saņemto ierosinājumu un jautājumu izskatīšana 

M.Zdanovska informē, ka sarunās ar iedzīvotājiem dzirdējusi jautājumus par to, kādēļ septembrī nav 
notikusi plānotā pašvaldības pārstāvju sanāksme ar iedzīvotājiem, kā tas tika solīts gada sākumā 
notikušajā sanāksmē. 

Z.Kažus norāda, ka facebook grupā “Vietalvai un Vietalviešiem” A.Rūtiņš uzdevis jautājumu par to, 
vai ir kas zināms par SIA “Taka-M” un gulšņu pārstrādi, vai ir vides dienesta atzinums, kas tika solīts 
uz septembri. 

I.Brašus norāda, ka tiek gaidīts oficiāls atzinums, bet pagaidām ir klusums šajā jomā. Par atzinumu 
solīja informēt pašvaldība. 

I.Jermacāns un E.Leitlante runā par aktualitātēm ceļu stāvokļa sakarā, norāda, ka ceļu jautājuma 
sakārtošana ir iedzīvotājiem būtiska, tostarp, posms Pļaviņas – Odziena, kuru jau ilgstoši gaida un saņem 
solījumus, ka tiks labots, tomēr tas katru gadu tiek pārcelts. 

Iedzīvotāju padome nolemj Aizkraukles novada pašvaldībai uzdot sekojošus jautājumus: 

1. Kad plānota tikšanās ar Vietalvas pagasta iedzīvotājiem? 
2. Kāda ir aktuālā situācija ar “Taka-M” plānoto gulšņu pārstrādi/dedzināšanu un vai ir saņemts 

oficiāls vides dienesta un atbildīgo iestāžu atzinums? Ja tas ir saņemts, kad ar to tiks iepazīstināti 
iedzīvotāji? 

3. Kad plānots veikt remontu posmā Pļaviņas – Odziena, ja sapulcē tika solīts remontdarbu 
veikšanu sākt jau šogad? 

 
Sēde tiek slēgta plkst.19:30 
 

Vietalvas pagasta Iedzīvotāju padomes 
Priekšsēdētājs                                                                                                            G. Kučinskis 

 
Vietalvas pagasta Iedzīvotāju padomes 
Sekretāre                                                                                                                   Z. Kažus 
 

Dokuments parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

mailto:padome.vietalva@inbox.lv

